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The authors give data on the catches of one Echinorhinus brucus and two Tarpon atlanticus along the french Basque
coasts and of some Naucrates ductor along the coasts of Charente-Maritime. They give data on the distribution of T.
atlanticus in the Atlantic and of E. brucus and N. ductor in the Bay of Biscay. They give data also on the catches of
Zenopsis conchifer, Cyclopterus lumpus, Gadus morhua and Nesiarchus nasutus. NOT CONTROLLED OCR, Les
auteurs signalent les captures d'un Echinorhinus brucus et de deux Tarpon atlanticus au large de la côte Basque
française et de plusieurs Naucrates ductor le long des côtes de la Charente-Maritime. Ils font le point sur la répartition
de T. atlanticus dans l'Atlantique et d'E. brucus et N. ductor dans le golfe de Gascogne. Ils donnent également
quelques observations faites à la Halle à marée de la Rochelle sur Zenopsis conchifer, Cyclopterus lumpus, Gadus
morhua et Nesiarchus nasutus. OCR NON CONTRÔLE
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